
  ZÁPISNICA  
zo zasadnutia členov Výkonného výboru  

konaného 14.06.2024 v zasadačke DVS 

 

Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek, Július Maťovčík, Veronika Tirpáková 

Tlmočník: Milena Fabšičová   Právny zástupca: Oliver Krist   

Projektový manažér: Daniela Stanková   Kontrolór: Lukáš Dědeček 

Zapisovateľka: Majdová Petra     

 

 

PROGRAM 

 

1. Dotácie riadnych členov 

2. Smernica č. 19 

3. Valné zhromaždenie DVS 

4. Stretnutie zúčtovateľov DVS 

5. Kemp Spolu na Olymp 

6. Ostatné 

 

Peter Birka privítal prítomných členov a informoval o absencií Veroniky Tirpákovej a Júliusa 

Maťovčíka. Zdôraznil, že táto absencia neovplyvní chod schôdze výkonného výboru, keďže výbor je 

uznášania schopný.  

K bodu č. 1: 

- p. Fabšičová uviedla, že nakoľko do dnešného dňa nebola neoprávnená platba vrátená z top tímu 

Emy Štetkovej za rok 2023 od zákonných zástupcov, navrhuje, aby športovému klubu, kde je 

Ema Štetková členom - Futbalový klub nepočujúcich PLAST-MONT Lučenec bola znížená 

dotácia o túto neoprávnenú platbu a to v sume 74,90€, 

- prebehlo hlasovanie za zníženie dotácie - Futbalový klub nepočujúcich PLAST-MONT 

Lučenec na rok 2024 vo výške 74,90€ 

 

   Za: 3      Zdržali sa: 0    Proti: 0 

 

K bodu č. 2:  

- p. Fabšičová prezentovala návrh v súvislosti so Smernicou č. 19, kde navrhla zvýšenie hodinovej 

sadzby pre športových odborníkov,  

- p. Krist oboznámil prítomných s danou smernicou a vysvetlil, že príloha s bližšie 

špecifikovanými sadzbami, nebola súčasťou smernice ale ako samostatná príloha, 

- ďalej uviedol, že pri vložení tejto prílohy do smernice, sa hodinová sadzba zaokrúhlila smerom 

nahor a informoval, že táto smernica po schválení by nadobudla platnosť od 01.07.2024 odkedy 

by športoví odborníci boli povinní zosúladiť svoj postup pri vyúčtovaní finančných prostriedkov 

s touto smernicou,  

- prebehlo hlasovanie za doplnenie Smernice č. 19 a navýšenie hodinovej sadzby pre športových 

odborníkov 

            Za: 3     Zdržali sa:0                                 Proti:0 

 

K bodu č. 3: 

- p. Fabšičová informovala, že všetky potrebné veci na Valné zhromaždenie sú pripravené. 

Uviedla, že podľa delegačných listín by malo byť prítomných 33 hlasov zo 44 oprávnených (na 

schvaľovanie zmeny stanov sú potrebné 2/3 hlasov),  
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- oznámila, že hlavným predmetom Valného zhromaždenia bude prerokovanie audítorskej správy, 

správy kontrolóra, plán aktivít z roku 2023 a plán aktivít na rok 2024. 

 

K bodu č. 4: 

- p. Fabšičová informovala, že tento rok sa stretnutie zúčtovateľov uskutoční v rovnaký deň, ako 

Valné zhromaždenie a to hneď po jeho skončení,  

- ďalej uviedla, že je nutné so zúčtovateľmi prejsť náležitosti k vyúčtovaniam, nakoľko 

pretrvávajú opakujúce sa chyby,  

- taktiež uviedla, že sa zavedie úplne nový systém vyúčtovania cestovných príkazov, ktorý 

zefektívni prácu na sekretariáte, a zjednoduší prácu zúčtovateľom, nakoľko bude možné si 

dopredu vyčísliť čo najpresnejšiu sumu, ktorá vyžaduje aj v rámci plánovania HŠP. Taktiež sa 

po novom k zúčtovaniu cesty alebo stravného, ktoré neobsahuje iné zdokladovateľné výdavky 

alebo účasť (ubytovanie, výsledková listina..) budú predkladať bločky k sústredeniam (ako 

nákup stravy, nákup PHM v mieste CP..) čím sa overí cestovný príkaz. 

 

K bodu č. 5: 

- p. Stanková popísala prípravu podujatia Spolu na Olymp (kemp pre deti), ktorý by mal byť 

uskutočnený v rámci Olympijského festivalu, a mal by byť určený pre nepočujúcu mládež a ich 

súrodencov bez sluchového postihnutia, oboznámila prítomných s online prihláškou, ktorá bude 

zverejnená na DVS sociálnych sieťach a webovej stránke,  

- ďalej uviedla, že myšlienkou kempu je oboznámiť deti so športom a dať im možnosť vyskúšať 

si rôzne športy ako basketbal, futbal, atletiku a pod. a týmto podporiť ich športovú aktivitu,  

- p. Fabšičová doplnila, že na Olympijskom festivale by mali byť zastúpené takmer všetky 

športové zväzy vrátane DVS, pričom tu bude súčasne prebiehať prezentácia jednotlivých 

športových zväzov, 

- p. Štefek sa spýtal na vekovú kategóriu detí, ktoré sa môžu prihlásiť,  

- p. Fabšičová reagovala, že veková kategória je predbežne stanovená od 9-16 rokov a doplnila, 

že v rámci tohto kempu budú mať deti zabezpečený teplý obed, pitný režim, vstupy do haly a na 

ich športovú prípravu budú dohliadať prítomní športoví odborníci. 

- Podrobnosti budú ohľadne kempu zverejnené v online letáku. 

 

K bodu č. 6: 

a) Putovný pohár – školský šport 

- p. Stanková informovala o pozvánke, ktorú sme aj v tomto roku dostali od ministerstva školstva 

– SUPER finále školský šport 2024, 

- na tejto športovej akcii školský šport 2024 sa zúčastnili víťazné školy zo všetkých okresov a tie 

najlepšie sú zapojené do súťaže o putovný pohár,  

- uviedla, že cieľom DVS je zapojiť do školského športu aj našu nepočujúcu mládež a počas 

Deaflympijských dní 2024 vybrať tých najlepších z jednotlivých škôl,  

 

b) Deaf Tatry:  

- p. Fabšičová informovala, že termín Deaf Tatry 2024 sa zmenil zo 4.-6.10.2024 na 19.-

21.09.2024, zmena termínu bola nutná, nakoľko v pôvodne plánovanom termíne sa má konať 

kongres EDSO a ICSD v Paríži. 
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c) 2. kolo MTB horská cyklistika: 

- p. Fabšičová oboznámila prítomných s podujatím MTB horskej cyklistiky pre kluby ktoré sa 

koná v dňoch 29.-30.6.2024 v stredisku Poráč park a ktoré organizuje člen DVS p. Ondrej Biroš 

za klub CKM Poprad, na ktorom sa zúčastnia športovci zo Slovenska, Poľska, Maďarska, 

Belgicka, Česka a Ukrajiny, 

- v tých dňoch sa uskutoční v tomto stredisku tiež Slovenský pohár a UCI preteky v horskej 

cyklistike a toto podujatie nepočujúcich sa tak spojí s týmito podujatiami UCI, vďaka čomu 

medzi cyklistami aj širokou verejnosťou budeme môcť prezentovať nepočujúcich športových 

reprezentantov v horskej cyklistike, 

- p. Fabšičová uviedla, že primárne bude podujatie financované zo strany organizátora  p. Biroša, 

ktorému by však DVS mohol prispieť na úhradu niektorých drobných nákladov týkajúcich sa 

napr. medailí či diplomov. Navrhuje preto poskytnúť na toto podujatie finančný príspevok vo 

výške 1 000€, 

- prebehlo hlasovanie o príspevku na 2. kolo MTB horskej cyklistiky pre kluby v stredisku Poráč.  

             Za: 3                                                    Zdržali sa:0           Proti:0 

 

Uznesenie prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

 

č.11/24   zníženie dotácie pre Futbalový klub nepočujúcich PLAST-MONT Lučenec na rok 2024 vo 

výške 74,90€ 

 

č.12/24   zmenu Smernice č.19 

č.13/24   finančnú podporu 2.kola MTB horskej cyklistiky pre kluby, Poráč park vo výške 1 000€. 

 

 

Zapísala: Majdová Petra, odb. asistentka.......................................... 

 

Korigovala: Milena Fabšičová............................................ 

 

V Bratislave, 14.6.2024 




